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БРИСЕЛ – Европа не верује у могућност успеха савезничких операција у Авганистану и
европски војници тамо се налазе само у знак поштовања према САД, рекао је
председник Савета ЕУ Херман ван Ромпеј америчком амбасадору у Бриселу, према
једном од телеграма који је управо објавио „Викиликс”.

  

„Више нико у Европи не верује (у успех) у Авганистану. Остаћемо још тамо у 2010. из
поштовања према САД и то је све. Видећемо резултате на крају 2010, али то је
последња шанса”, рекао је Ван Ромпеј америчком амбасадору у Белгији Хауарду
Гутману, према дипломатском телеграму датираном на 4. јануар 2010. године.

  

„Уколико погине неки Белгијанац, то ће бити крај белгијског ангажмана у Авганистану”,
додао је он.

  

Ван Ромпеј је у истом разговору изразио скепсу и према успеху конференција о
климатским променама које, према његовим речима, никада неће резултирати успехом.

  

Пошто је међународна конференција у Копенхагену, одржана у децембру прошле
године, окончана као „невероватна катастрофа”, Ван Ромпеј је оценио да су такви
„мултилатерални састанци” осуђени на неуспех и да би питање климатских промена
требало решавати између Европе и САД и потом покушати са придобијањем Кине за
споразум.

  

(Танјуг)
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